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BUNDESGESETZBLATT
FÜR DIE REPUBLIK ÖSTERREICH

Jahrgang 2020 Ausgegeben am 24. April 2020 Teil II

177. Verordnung: Vorübergehende Wiedereinführung von Grenzkontrollen an den Binnengrenzen

177. Verordnung des Bundesministers für Inneres über die vorübergehende
Wiedereinführung von Grenzkontrollen an den Binnengrenzen

Auf Grund des § 10 Abs. 2 des Grenzkontrollgesetzes (GrekoG), BGBl. Nr. 435/1996, zuletzt
geändert durch das Bundesgesetz BGBl. I Nr. 93/2018, wird verordnet:

§ 1. Zur Gewährleistung der öffentlichen Ruhe, Ordnung und Sicherheit dürfen in der Zeit vom
15. Mai 2020, 00.00 Uhr, bis 11. November 2020, 24.00 Uhr, die Binnengrenzen zur Republik Slowenien
und zu Ungarn im Verkehr zu Lande nur an Grenzübergangsstellen überschritten werden.

§ 2. Diese Verordnung tritt mit Ablauf des 11. November 2020 außer Kraft.
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FEDERAL LAW 
FOR THE REPUBLIC OF AUSTRIA

Born in 2020 Issued April 24, 2020 Part II

177th regulation: Temporary reintroduction of border controls at internal borders

177. Ordinance of the Federal Minister of the Interior on the temporary reintroduction of
border controls at internal borders

On the basis of Section 10 (2) of the Border Control Act (GrekoG), Federal Law Gazette No.
435/1996, last amended by Federal Law Gazette I No. 93/2018, the following is prescribed:

§ 1. To ensure public peace, order and security, the internal borders with the Republic of Slovenia
and with Hungary in traffic on land may only be crossed at border crossing points between May 15, 2020,
midnight and November 11, 2020, midnight.

§ 2. This regulation will expire on November 11, 2020.
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